
Kreds II, Syd                        
REFERAT                                 

        15. december 2022 
 

 

Emne  Kredsbestyrelsesmøde 
   
Dato  Torsdag, den 1. december 2022 
Tid  09.30 – 14.30 
Sted  Pionér Alle 1, 6270 Tønder  

Mødedeltagere  Anita Illum, Kim Jensen, Tine Todsen, Rene Winzor, Jannie Hansen, Susie 
Pedersen, Hans Holmer, Simon Larsen, Torben Baun Madsen, Bjarne 
Andersen, Hetty Møller, Stine Palmelund og Martin Rodam 

Referent  Martin Illum Rodam 
   
   

Dagsorden (punkterne er 
prioriteret) 

Delmål:  

1) Velkomst – (O)  Godkendelse af dagsorden. 
Praktiske oplysninger for mødet.  
 
Ingen bemærkninger. 

2) Opmærksomheds‐punkter 
(D) 

Vi har defineret nogle opmærksomhedspunkter – er der mere, vi skal 
have på listen: 
 
1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelse mv. 
2) Sygefravær/samtaler, følges løbende op i valafdelingerne, 

beskyttelse af medlemmerne 
3) Trivselsmålinger 
 
Ingen bemærkninger. 

3) Status fra valgenhederne 
(D‐O) 
 

Hvad er der sket i valgenhederne siden sidst: 
 
‐ erfaringsudveksling 
‐ trivselsmålinger, I har kendskab 

 
Ribe:  har  afholdt medlemsmøde  d.  16.  november,  der  var  en  god 
dialog. 
Medlem som tidligere var ansat på  individuel kontrakt, overgår nu til 
overenskomst iht. de nye regler. 
 
Tønder:  TR  og  AMR  har  deltaget  i  møde  med  ledelsen  vedr. 
forebyggelse af stress, gav anledning til en god snak om hvordan man 
håndterer medarbejdere som rammes af sygdom/stress. Der afholdes 
dialogmøde d. 2. december og medlemsmøde d. 7. december. 
 
Middelfart:  Artikel  i  Berlingske  har  givet  anledning  til  at  se  på 
forretningsgangen  ifm. borgerens  indbetaling af  skyldige beløb,  som 



efterfølgende  udbetales  igen.  Har  deltaget  i  Forum‐gæld  møde  i 
Towers. 
 
Padborg:  Direktør  stoppet  ved  udgangen  af  november. 
Procesorganisationen  er  sat  i  værk,  i  den  forbindelse  er  der  en 
igangværende dialog om aflønning af procesejere m.fl. 
 
Esbjerg: holder medlemsmøde d. 7. december kl. 08.00, så man kan 
blive færdig inden kl. 10.00.  
 
Fredericia: intet nyt. 
 
Haderslev: afholdt medlemsmøde d. 15. november med god tilslutning. 
Der var  ikke den store debat. Søgt om  forlængelse  til at være 2 TR  i 
huset.  
 
Odense: afholder medlemsmøde d. 14 december god tilmelding. 15 nye 
medarbejdere  i  Borgervejledning  –  fordelt  i  Odense  og  Ribe.  Hvor 
mange  TR  fremover,  nu  hvor  der  også  skal  oprettes  en  valgenhed  i 
Ringe. 
 
Spillemyndigheden:  har  haft  besøg  af  redaktør Ole  Pedersen  og  en 
fotograf ifm. artikel i vores DTS blad. 
 
Svendborg: et medlem er 1. december vendt tilbage til Svendborg efter 
1 måned i SKTST i Ringe. Der kommer opslag på 3 nye funktionsledere, 
og det er meldt ud at der skal ansættes ca. 40 nye medarbejdere i løbet 
af 1. halvår 2023. 
 
 

4) HB‐dagsorden (D – B)  HB‐dagsorden 
Dagsorden og oplæg er pt. Ikke sendt ud, men vil blive lagt på Teams 
når de foreligger 
 

1. Velkomst 
 

2. Referat 
 

3. Temadag – fra klokken 10.15 – 14.30 – tema: Løn – oplæg ved 
Jørn mv. Der vil være gruppearbejde i forløbet 
 
Er der noget nyt fra ADST om de ”tidligere” fridage. Tage 
højde for inflation mv. ifm. kommende OK‐forhandling. Sikre 
lønnen for de erfarne medarbejdere ift. nye medarbejdere. 
Oplæring af nye medarbejdere og adfærd bør belønnes mere. 
Lønudvikling i forhold til anciennitet.  
4‐dages arbejdsuge. 
 

4. Feriehusene – fastsættelse af lejeniveau – fra klokken 14.30 – 
klokken 15.30 
 
Ingen bemærkninger. 
 
 
 



5. Økonomi 
 
Rådighedsbeløbene er stadig ikke tilgængelige på Teams. 
 

6. Udskrivelse af valg af tillidsrepræsentanter i 2023 
 
Der indsendes anmodninger om ekstra TR i Haderslev og 
Odense/Ringe. 
 

7. Tillæg ´23 
 
Ingen bemærkninger. 
 

8. Professionsbachelor og Diplom i skat – rapport fra 
Strategiudvalget (rekrutterings‐ og vedligeholdelsesudvalget) 
 
Ingen bemærkninger. 
 

9. TR‐vejledning‐krænkende adfærd‐kort orientering 
 
Ingen bemærkninger. 
 

10. Nyt fra kredse, TR‐Fora og Udvalg – gerne indsendelse før 
mødet 
 

11. Nyt fra sekretariatet 
 

12. Eventuelt 
 
 

5) Orientering fra afdelinger 
(O) 

Koordinerende og TR‐formænd kan orientere til fælles interesse. 
Orientering om arbejdsmiljø og kompetence. 
 
Erhverv: været afholdt dialogmøde, bl.a. med en snak om brugen af 
People Review i forbindelse med PULS. Har DTS en holdning til brugen 
af People Review? Der er udsigt  til at  flere medarbejdere skal ud og 
kontrollere ved erhvervsdrivende. 
 
Jura: Afholdt SU‐møde, hvor der var opfordring til at der fremover 
fremsendes referater mv. Udvidelse i STRAF med en ny enhed, 
beliggende i Slagelse.  
 
Formue og Investering: afholdt første dialogmøde. 
 
Borgere: afholdt dialogmøde – ny underdirektør på vej. God trivsel i 
Borger. 
 
Person: afholdt dialogmøde. Afventer budgettet for 2023. Opfordre til 
at holde fri dagene mellem jul og nytår. Der bruges nu mere tid på 
opgaven med ”andre øjne”. Afholder SU‐møde d. 13. december. 
 
Udland: afholdt dialogmøde. Fået ansat medlem fra anden styrelse i 
udland 14. 
 



Procesudvikling: afholdt dialogmøde 11. november. Man arbejder på 
mere sammenhængskraft i afdelingerne, med faste dage hvor man 
skal møde ind på arbejdspladsen. 
Arbejdsmiljø: der arbejdes videre med tidligere udmeldte områder, 
bl.a. en spørgeundersøgelse ude ved vores medlemmer. 
 
Vurdst: Der afholdes SU‐møde d. 9 december og sættemøde d. 14. 
december. 
 
 
 

6) Eventuelt  Plads til åben debat / orientering 
 
 

 

 


